

Title (en)

Labelling machine for cylindrical products, especially sausages.

Title (de)

Etikettiermaschine für zylindrische Produkte, insbesondere Würste.

Title (fr)

Machine à étiqueter des produits cylindriques, notamment des saucissons.

Publication

EP 0129489 A1 19841227 (FR)

Application

EP 84420102 A 19840612

Priority

FR 8310104 A 19830614

Abstract (en)

The machine is formed, on the one hand, from a body (2) having a recess (3) in the shape of a portion of a cylinder of horizontal axis and, on the other hand, from a cylindrical roller (4) of an axis parallel to that of the recess (3) of the body (2), of a diameter less than that of the recess and mounted so as to be able to rotate inside this recess (3), at least one of these two elements [body (2), roller (4)] being lined over its entire face opposite the other element with a flexible material (3a), with the result that the space (6) in the shape of a portion of a cylindrical ring thus defined between these two elements (2, 4) has a width slightly less than the general diameter of a sausage (5). Application to the labelling of cylindrical products having irregular shapes. <IMAGE>

Abstract (fr)

La présente invention concerne une machine pour étiqueter des produits cylindriques et notamment des saucissons. Elle est formée, d'une part, par un corps (2) présentant un évidement (3) en forme de portion de cylindre d'axe horizontal et, d'autre part, par un rouleau cylindrique (4) d'axe parallèle à celui de l'évidement (3) du corps (2), de diamètre inférieur à ce dernier et monté de façon à pouvoir tourner à l'intérieur de cet évidement (3), l'un au moins de ces deux éléments [corps (2), rouleau (4)] étant garni sur toute sa face en regard de l'autre élément d'un matériau souple (3a), de sorte que l'espace (6) en forme de portion d'anneau cylindrique ainsi délimité entre ces deux éléments (2, 4) ait une largeur légèrement inférieure au diamètre général d'un saucisson (5). Application à l'étiquetage de produits cylindriques présentant des formes irrégulières.

IPC 1-7

B65C 3/02; B65C 3/12

IPC 8 full level

B65C 3/02 (2006.01); B65C 3/12 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65C 3/02 (2013.01); B65C 3/12 (2013.01)

Citation (search report)

[A] GB 143036 A 19200520 - ARTHUR MAYBREY NICHOLS

Cited by

CN109335188A; CN115140385A; EP0911264A1; WO8801247A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0129489 A1 19841227; FR 2547555 A1 19841221; FR 2547555 B1 19860418

DOCDB simple family (application)

EP 84420102 A 19840612; FR 8310104 A 19830614